
 

           Referat styremøte, 

           onsdag 28.september 2022 

 

 
 

Til stede: Roy Wagner  Peter Kirsebom 

   Britt Hansen  Gunn Hege Hardus  

   Hans Olav Fevang   Sivert Johansen 

    Anders Hubertz Arne Christian Geving 

    

 
 

Forfall:   Jan Syvert Bråten  Magnar Svendsrød   

       Terje Karlsson Susanne Myhre 

   Johan Grorud        
 

Evt.       
Reguleringsplan Håsken skytebane: Roy Wagner har kontaktet mange av 
politikerne. NJFF skal også bidra med juridisk hjelp. Spesielt i fht. 
nedregulering. Arne Christan Geving jobber med høringsdokumentet. 
Hovedprioritet er å opprettholde nåværende skytetider. Skal forsøke å utarbeide 
en tegning/visjon for området. 

 
Nødvendig strømforbruk: Er under kontroll. Bruke 
varmepumpe i klubbhuset. 
 
Brøyte-avtale: Peter Kirsebom spør Nils Gulli om fortsatt 
avtale. 
 
Skytetider i fht elgjakt/grunneiere: Jan Syvert Bråten får 
beskjed om når kvoten er ferdig, så skyting kan 
gjenopptas. 
 
«Smeller-trening» : Astrid Holm kan ha «smeller-trening» 
annenhver mandag i vintersesongen. Det må rengjøres etter 
hver gang, hvis man skal ha hunder inne. 
 
Alarmsystemet: Peter Kirsebom undersøker om alarm er 
tilkoblet. 
 
Blikkenslager: Legge div. beslag på taket på riflebanen. 
Peter Kirsebom kontakter blikkenslager. 
 



Medlemsavgift for nye medlemmer: Vil fra 2023 være 
gjeldende fra dato til dato. 
 
Fest til våren :  Gunn Hege Hardus snakker med Susanne 
Myhre. 
 

  Utleie Haglebanen: Sivert Johansen 
 
  Premie-oversikt:  Arne Christian Geving 
   
  Utleie klubbhus: Britt Hansen 
   
  El-kontroll: Peter Kirsebom kontakter Elektro 1. 

 
Aktivitetskalender: Gunn Hege Hardus har nedfelt 
aktivitetskalender for 2023. 
 
Innkjøp av prosjektor: Roy Wagner undersøker pris osv. 
 
Neste styremøte: Tirsdag,25.okt. kl 18.00 hos Gunn Hege. 
Bregnestien 8, Brekkeåsen, Våle. 
 
 
 
Britt Hansen 
Sekretær Andebu Jff 
 
 
   

 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

                                                             
 

 

 


